
 KRAJEVNA SKUPNOST VOGRSKO 

 

ZAPISNIK 

9. redne seje Sveta KS Vogsko, ki je bila v torek,  26. november 2019 ob 

18.00 uri v prostorih KS Vogrsko 

 
 

Sejo je sklical predsednik KS Vogrsko Nejc Gorjan Seja se je začela ob 18.00 uri. 

 

Vabljeni: člani sveta KS Vogrsko, župan Tarik Žigon, podžupan Aleš Furlan, predstavniki 

društev z Vogrskega  

 

Prisotni člani sveta KS: Boris Živec, Valter Gorjan, Majda Šuligoj, Nejc Gorjan, Tatjana 

Marvin 

 

Ostali prisotni:  Nataša Podgornik, Vladimir Marc, Zdenka Jarc, Alenka Kravos, Marko 

Švara, Marko Furlan, Valentina Gregorič Saksida, Tina Saksida, Jožef  Hvalica 

 

Opravičeno odsotni: Tomaž Gregorič, Urška Gregorič, Aleš Furlan, Vasja Juretič 

 

Predsednik KS Vogrsko je pozdravil prisotne in ugotovil sklepčnost. Nejc Gorjan predlaga 

dodatek 4. in 5. točke dnevnega reda in sicer, pod točko 4. Problematika gostilne in pod točko 

5. Upravljanje dvorane v OŠ Vogrsko 

 

Ad 1.) Prižig novoletnih lučk 

 

Prižig lučk bo 4.12.2019 ob 19h.  

Nejc Gorjan prosi Borisa Živca za povzetek kako je bilo pretekla leta, ker njega zadnje dve 

leti na dogodku ni bilo. Boris pove, da so bile vedno prisotne pevke, pevci, godba in otroci. 

Nejc povpraša Vladimirja ali bi lahko nastopil tudi ansambel »Flaškon«. Vladimir pove, da 

letos nima harmonikašev. Prisotni se strinjajo, da preveč nastopajočih ni OK, ker je navadno 

mraz in se vse skupaj zavleče. Boris pove, da gre on navadno k Pelozu in tam vse naroči 

(klobase, čaj, sladkor, lončki,…). 

 

Tistega dne bi šola imela tudi božični bazar ob 18h. Občina bo postavila stojnice. Prisotni se 

strinjajo naj se program prične takoj po bazarju npr. 18.15, ker bodo sicer šli prisotni že 

domov. Nejc se jutri sliši z ga. Pahor iz OŠ in prisotnim sporoči točne ure dogajanja. 

 

Občina bo zrihtala lučke. 

 

Boris opozori, da je potrebno poleg smreke na kateri so navadno lučke odžagati suho smreko. 

 

Vino bo dal kuhat Boris. 

 

Miklavževanje bo letos 5.12.2019. 

 

Nejc pove, da je klical g. Nemca glede obdarovanja otrok okrog 22.12., ko naj bi se šlo z 

konjem po krajih in obdarovalo otroke. Nejcu se je zdelo prav, da se v obdarovanje vključi 

tudi naš kraj. 

 



Nejc še obvesti prisotne, da ima 26.12. božično novoletni koncert POV in da bo vse obvestil, 

da se jim bo pomagalo s pripravo na koncert. 

 

Valter Gorjan še  pove, da ima Moška vokalna skupina 24.12 kratek koncert pred sv. Mašo.  

 

Ad 2.)  Izhodišča za proračun 2020 

 

Nejc pove, da smo letos prejeli 5.200 EUR investicijskega transferja, ki ga moramo porabiti 

do letošnjega leta. Pove, da se je KS Vogrsko odločila za nakup 6 klim (3 v spodnjem 

nadstropju in 3 zgoraj). Ker prispela ponudba presega zagotovljena sredstva, je plačilo ene 

klime zagotovila občina. Prisotni predlagajo, da se pridobi še eno ponudbo. Še dve ponudbi 

bosta pridobila Valter Gorjan in Alenka Kravos, ki se takoj jutri slišita z Nejcem, saj mora 

ponudnik izdati račun najkasneje v četrtek (plačilo računa 30 dni od prejetja, plačilo mora biti 

izvedeno pred konec leta). 

 

Nejc pove, da smo sredstva za naslednje leto namenili za postavitev ležečih policajev pred 

Zadružnim domom, pred OŠ in pri hišno št. 144 v Stari Gori. Pred zadružnim domom že 

imamo dovoljenje, ostalo moramo še pridobiti soglasja okoliških prebivalcev. Prisotni se 

strinjajo, da morajo biti ležeči policiji primerne višine oz. dolžine. 

 

V kolikor bo dovolj sredstev se jih bo namenilo še za klopi ter za kakšno razsvetljavo npr. pri 

hišni št. 119. 

 

Nejc omeni še dogodke v naslednjem letu. Pove, da je Primož Forte navdušen nad Vogrskem 

in bi pomagal tudi s samo predstavo. Le ta bo 21.1.2020, Primož se bo prilagodil 

obiskovalcem, tako da ne bi bili v izgubi. Bo pa predstavo malce spremenil- povabil bi tudi 

»Marijo«.  

Nejc pove, da tokrat ne bi bilo stroškov z odrom, dvorano ter stroška s posrednikom, ker se z 

Primožem Fortejem menimo direktno. 

 

Za 8. marec se dogovarja z Rudi Bučarjem in Hamom. 

 

Krajevni praznik se bi odvijal v petek in soboto, da je v nedeljo že vse pospravljeno. Glede na 

to, da je 20. junija na Vogrskem srečanje območne Karitas, je primerneje, da se krajevni 

praznik organizira 12. in 13. junija. Majda Šuligoj še pove, da je predlog, da bi na srečanju  

območne Karitas igral POV, prosilo se bo tudi Vogrinke ter otroški pevski zbor. Pogostitev 

naj bi bila pri Mimici. 

 

Jožef Hvalica pove, da je postavitev proračuna kompleksna stvar, ki ga je potrebno postaviti 

glede na obdobje npr. 4 leta, 8 let,… Na podlagi plana je potrebno narediti prioritete, 

pogledati kaj še ni dokončano. Prioriteta je gotovo dvorana,….zavedati se je treba, da bo v 

primeru gradnje kanalizacije na občinski ravni takoj manj denarja na ravni KS. Predlaga, da bi 

se oblikovala ena komisija, ki bi oblikovala proračun za KS Vogrsko. Pove, da npr. v zadnjih 

dveh letih ni bil izveden participativni proračun. Ob tem Nejc pove, da se bosta oba letos 

izglasovala projekta izvedla le do višine 5.000 EUR, čeprav so bile prejete ponudbe (za 

popolno izvedbo projekta) višje.  

 

Valentina Gregorič Saksida povpraša glede postavitev luči. Nejc pove, da je gotovo potrebno 

najprej sostanovalce povprašati po soglasju. Valentina pove, da odkar se je pri njih vdrl teren, 

ne bo dovolila več izkopavanj. Boris navede kje približno naj bi se postavilo še 5 javnih luči. 



Valter Gorjan še enkrat poudari, da je potrebno krajane opozoriti, kaj svetloba prinaša in da 

jih bo lahko motilo. Krajane je potrebno opozoriti na negativne posledice konstantne svetlobe, 

ki jih postavitev luči lahko prinaša. Številne raziskave namreč dokazujejo negativne vplive 

tudi na samo zdravje ljudi (npr. rak). Boris pove, da kar se je do sedja postavilo luči, so se 

krajani strinjali. 

 

 

Ad 3.)  Martinovanje 

 

Nejc Gorjan ima idejo, da bi v šoli naredili martinovanje. Nekje 10-15 vinarjev. Majda 

Šuligoj povpraša ali se sploh sme točiti alkohol v šolskem okolišu. Valter Gorjan pove, da se 

mu šola ne zdi primeren prostor za takšen praznik. V primeru zaključenih družb npr. 

upokojenci,…potem že, martinovanje pa je za širšo – zunanjo družbo.  

 

Vinarje bi se povabilo le iz Vipavske doline. Nataša Podgornik vpraša ali bi morali vinarji kaj 

prispevat, Nejc Gorjan pa pove da ne, da bi imeli zastonj participacijo, bi pa vstopnino 

zaračunali obiskovalcem (največ 5 eur). Valter Gorjan pove, da taka prireditev najbolj spada v 

Dvorec Vogrsko, s čimer se svetniki strinjajo. Nejc Gorjan bo Aleša Bucika vpraša, če bi 

dovolil izpeljavo takšne prireditve.  

 

Predlaga se izposoja kozarcev pri Franelu, natisnilo bi se le torbice, Nejc Gorjan ima že 

predlog o aplikaciji za natis: »Vogrsko kot svet«. Poklical bo Ivo Brica, ki mu bo povedal kje 

se je torbice nabavljalo in tiskalo pred leti. 

 

Valter Gorjan predlaga, da bi nastopile tudi Vogrinke, sploh v uniformah bi lepo spadale v 

ambient. Lahko tudi moška vokalna skupina. Valter Gorjan pritrdi Nejcu Gorjanu, da bi lahko 

povabili tudi Anžeta Vrabca. Prireditev bo 16.11, od 17h do 21h. 

 

Predsedniki društev po tej točki zapustijo sejo.  

 

Ad 4.)  Problematika gostilna 

 

Najemnik Fortunat d.o.o. zamuja že s tremi najemninami.   

 

Nejc predlaga, da se mu da rok do 15.12. naj plača vse zapadle obveznosti tj. vse tri 

najemnine. 

 

Sklep št. 15 

 

Najemniku gostinskih prostorov v Zadružnem domu, Vogrsko 7, 5293 Volčja Draga, 

FORTUNAT, gradbena dela d.o.o.,  se kot zadnji rok za poplačilo zapadlih obveznosti 

določi 15.12.2019. 

V kolikor najemnik ne poravna zapadlih najemnin, se mu nemudoma odpove najemna 

pogodba. 

 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 5 

ZA: 5 

PROTI:0 

 



 

Ad 5.)  Dvorana POŠ 

 

Nejc Gorjan pove, da sta se dobila z g. ravnateljem, da bi šla dvorana POŠ v upravljanje KS 

Vogrsko. Ravnatelj je povedal, da bi bili stroški minimalni- samo elektrike in vode. Že 

podžupan je na zadnji seji povedal, da bi bili stroški elektrike in vode na isti višini kot letno 

do sedaj plačujemo uporabo. Glede navedenega je potrebno podpisati pogodbo. Jožef Hvalica 

pove, da mora biti ob tem določen tudi skrbnik dvorane. Valter Gorjan opozori, da je potrebno 

imeti hišni red, podpisovati prevzem ključev, itd. 

 

Nejc Gorjan pove, da bi sedaj samo sprejeli sklep ali se z prenosom upravljanja strinjate ali 

ne. 

Prisotni predlagajo, da se glede celotne zadeve natančneje določi pravice in dolžnosti obeh 

strani in se nato odloči ali se dvorano prevzame v upravljanje ali ne. Nejc Gorjan predlaga, da 

se na naslednjo sejo povabi ravnatelja. 

 

 

Ad 6.)  Potrditev zapisnika 

 

Nejc Gorjan povzame zapisnik pretekle seje. 

Pripomb na zapisnik ni. 

Predsednik, da zapisnik na glasovanje. 

 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 6 

ZA: 6 

PROTI:0 

 

Zapisnik 7. redne seje je sprejet. 

 

 

 

Ad 7.)  Razno 

 

Nejc Gorjan pove, da je potrebno glede porabe sredstev iz investicijskega transferja in 

participativnega proračuna sprejeti še uradna sklepa. Od zadnje seje se je prejelo še pobudo, 

da se iz investicijskega transferja financira nakup open za pavke za Pihalni orkester Vogrsko, 

glede na prenovo zadružnega doma, pa se predlaga tudi nakup klim za zadružni dom. 

 

Nejc Gorjan predlaga sprejem naslednjih sklepov: 

 

SKLEP št. 16 

Iz investicijskega transferja za leto 2019 se poplača račun za nakup open za pavke 

Pihalnega orkestra Vogrsko ter nakup 5 klim za Zadružni dom Vogrsko. 

 

Prisotni svetniki: 5 

ZA: 5 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP št. 17 



Sredstva participativnega proračuna za leto 2019 v višini 5.000 EUR se namenijo za 

ureditev pešpoti od viadukta do hišne št. 129 ter 5.000 EUR za ureditev parkirišča pod 

zaselkom Britof. 

 

Prisotni svetniki: 5 

ZA: 5 

Sklep je sprejet. 

 

 

Majda Šuligoj  pove, da je g. župnik opozoril, da reflektorji ob cerkvi ne gorijo oz. gorijo le 

nekateri. Boris Živec pove, da so se ljudje spomnili za postavitev razsvetljavo, ni pa nihče 

opozoril KS Vogrsko, da bo le zadolžena za vzdrževanje . Pove, da je zadnjič sam menjal 

žarnice in da bo menjal tudi vse ostale, saj Bavcon nima več veljavne koncesijske pogodbe z 

občino.  

 

Nejc Gorjan je prejel pismo krajana, da bi se ukinilo zvonjenje ponoči. Svetniki se strinjajo, 

da naj da prošnjo na pastoralni svet, saj to ni v pristojnosti KS. Valter Gorjan doda, da bi 

lahko poslali krajanom vprašalnik, s katerim bi se izvedelo voljo ljudi, ali naj se ponoči še 

izvaja zvonjenje ali ne. 

 

Nejc Gorjan pove, da je potrebno račune dostaviti v računovodstvo do 10. v mesecu, ter da je 

potrebno popisovati števce za elektriko in vodo.  

 

Boris Živec pove, da so v jašku 3 števci. Zato je poklical popisovalca števcev, ki mu je 

povedal, da en števec plačuje občina (trgovina), en je od KS, en je od gostilne. Očitno pa 

najemnik sploh ne plačuje računa za vodo in ob podpisu pogodbe za najem na Vodovodih ni 

uredil, da bi vodo plačeval kot mesečne stroške sam, kot to zahteva najemna pogodba. Ker 

števci ob podpisu pogodbe niso bili popisani, med najemom pa se je izvajala tudi obnova 

zadružnega doma, ob kateri so se delavci priklopili ravno na števec od gostilne, je nemogoče 

povedat koliko točno vode je v času najema porabil najemnik. 

 

Seja zaključena ob 23.00 uri 

 

Nejc Gorjan 

                                                                                                          predsednik KS Vogrsko 

 

Zapisnikar: 

- Nataša Podgornik, tajnica KS Vogrsko 

 


